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Gemeente Nijkerk – Kort verslag vergadering raadscommissie II van 15 mei 2025 
 
Aanvang 20.00 uur, Renkemazaal, Gemeentehuis Nijkerk 
 
Aanwezig: de voorzitter: J.J. Lok ; de commissiegriffier: M. Swagemakers; de leden: M.J. Aman 
(ChristenUnie-SGP), D. Bezembinder-Feiken (De Lokale Partij), T.J. Blankesteijn (CDA), H.J. Bokker 
(CDA), P.C.J. Collignon (De Lokale Partij), T.G. Kortink (PRO21), P.M.C. van Loozen (De Lokale Partij), 
T.T.R. Luigjes (VVD), N.G. Staal (VVD), M. van Veen (PRO21), B. Veldhuizen (CDA), D.H.J. van Wijnen 
(ChristenUnie-SGP); namens het college is aanwezig: E.Heutink-Wendericht, A.M.W. Rohen en als 
ambtelijke ondersteuning: M. Nagelhout (agendapunt 3), W. Bomhof (agendapunt 4), R. van Eeuwen 
(agendapunt 5). 
 
1. Opening en vaststelling van de agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Langetermijnagenda 
Er zijn geen opmerkingen over de stand van zaken van de onderwerpen, openstaande moties en 
toezeggingen. Hiermee zijn de wijzigingen in de teksten en de voorgestelde afdoeningen vastgesteld. 
 
3. Vaststelling bestemmingsplan ‘Buitengebied Nijkerk 2017, herziening Westerdorpsstraat 97 en 

natuurcompensatie Hoevelakense Bos’. 
De commissieleden geven eerst een algemene indruk van het voorstel waarin zij aangeven positief over 
het voorstel te zijn. Vervolgens benoemen zij over welke punten zij nog met elkaar willen spreken. Deze 
bespreekpunten worden behandeld. Daarbij geven de commissieleden hun reactie en stellen vragen aan 
elkaar en aan de wethouder. 
 
Het volgende komt onder andere aan de orde: 

- De mate van natuurcompensatie, en dat dit niet alleen neutraal hoeft te zijn maar ook 
daadwerkelijk iets mag bijdragen aan de verbetering van de natuur. En dat dit een meetbaar 
instrument moet zijn. Er wordt een oproep gedaan om bij de volgende omgevingsvisie nog eens 
goed te kijken naar natuurcompensatie en natuurverbetering 

- Het participatieproces (wat zit er achter een inspraak en is dit leesbaar en begrijpelijk of alleen 
technisch en juridisch correct) 

- Knooppunt Hoevelaken, hoe verhoudt het bestemmingsplan zich tot knooppunt Hoevelaken (het 
ontwerp Tracébesluit) en wat is de impact op het bestemmingsplan. 

- De veiligheid met betrekking tot het houden van paarden vlak naast de snelweg A1. (vragen over 
de bereikbaar, beheersbaarheid en incident preventie) 

 
Het voorstel kan wat de commissie betreft zonder debat geagendeerd worden voor de raadsvergadering 
van 22 mei 2025. 
 
4. Vaststelling 5e herziening bestemmingsplan Buitengebied 2017 (scheurverbod) 
Als insprekers zijn aanwezig: 
- Dhr. Van Dijk (Stichting Natuur- en Milieuzorg NW-Veluwe) 
- Dhr. Hottinga (Stichting Natuur & Milieu Gelderland) 
- Dhr. Visscher (LTO Noord afdeling Gelderse Vallei) 
 
Dhr. Van Dijk en dhr. Hottinga vragen aandacht voor de verslechterde vogelstand en pleiten voor een 
verbod op het scheuren van grasland. Hierbij zouden zij graag een verbetering van de vergunningsplicht 
en de handhaving hierop zien. 
 
Dhr. Visscher vraagt aandacht voor de soms slechte kwaliteit van het grasland en geeft hierbij aan dat 
incidenteel scheuren kan bijdragen aan verbetering van de kwaliteit. Verder roept hij op om 
weidevogelbeheer vooral gezamenlijk te doen. 
 
De commissieleden bedanken de insprekers voor hun inbreng en stellen nog een aantal verduidelijkende 
vragen. Vervolgens benoemen de commissieleden over welke punten zij nog met elkaar willen spreken. 
Deze bespreekpunten worden behandeld. Daarbij geven de commissieleden hun reactie en stellen 
vragen aan elkaar en aan de wethouder. 
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Het volgende komt onder andere aan de orde: 
- Hoe verhoudt het voorliggende raadsvoorstel zich tot de conclusies uit de rapporten Altenburg en  

Wiebenga. Deze geven een verarming van de biotoop voor onder druk staande weidevogels aan. De 
heer Bomhof geeft hierop aan dat zowel de theorie als de praktijk naast elkaar gelegd zijn en de 
verschillende belangen afgewogen zijn. 

- Er wordt gesproken over de vraag of een compromis verantwoord is als de conclusie uit de rapporten 
leidend zijn of zou er gekozen moeten worden voor wat van waarde is en moet daaraan 
vastgehouden worden. 

- De voorwaarde bij de meldingsplicht, zijn deze voldoende of is uitbreiding nodig. 
- Er wordt gesproken over alternatieven voor het scheuren van grasland 
- Beheerplan;  wat is de balans tussen natuur en landbouw en hoe gaan we daarmee om. 
- Meldingsplicht, hiermee wordt ruimte gegeven en dit wordt in de gaten gehouden en gemonitord. 

Hierbij is het niet helemaal duidelijk wat er precies getoetst gaat worden en onder welke voorwaarde. 
- Nu besluiten of wachten op het beheerplan van de provincie en de evaluatie van maatregelen om de 

weidevogels te beschermen. 
 
Het voorstel blijft wat de commissie betreft met debat geagendeerd staan voor de raadsvergadering van 
22 mei 2025.  
 
5. Nota Grondbeleid 2025 gemeente Nijkerk 
De commissieleden bespreken het voorstel. Zij zijn blij met het voorstel en spreken hun complimenten uit 
over de opzet, inhoud en de verwerkte feedback vanuit de commissie. Verder wordt er nog gesproken 
over de termijn waarop een beleidsmatige herijking van de nota plaatsvindt en over de begrootte 5 
miljoen euro voor aankoop van strategische gronden. 
 
Het voorstel kan wat de commissie betreft zonder debat geagendeerd worden voor de raadsvergadering 
van 22 mei 2025.  
 
6. Regionale samenwerking  
Er zijn geen mededelingen.  
 
7. Mededelingen van raad en college  
Er zijn geen mededelingen. 

 
8. Sluiting  
De vergadering wordt om 22.20 uur gesloten. 
 
Opgesteld te Nijkerk op 21 mei 2025. 
 
De commissiegriffier,  De voorzitter, 
 
 
 
 
M. Swagemakers J.J. Lok 
 

 


